
Protokół II  

II Sesja w dniach 28 maja 2024 - 28 maja 2024 

Obrady rozpoczęto 28 maja 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:49 dnia 28 maja 2024 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Stanisław Baszczyński 

2. Piotr Burawa 

3. Karol Chwastek 

4. Bogumił Cieśliński 

5. Grzegorz Cymorek 

6. Krzysztof Glajc 

7. Jan Golec 

8. Marek Iskrzycki 

9. Tomasz Kubicius 

10. Olga Mierzejewska-Buchalik 

11. Sonia Mojeścik-Soczewica 

12. Dorota Nogowczyk 

13. Dariusz Parchański 

14. Barbara Sławińska 

15.  Waldemar Śniegoń 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Zapytania radnych, odpowiedzi na zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 

• Jan Golec (Radny) – poruszył temat obecności przedstawicieli Urzędu Gminy na różnych wydarzeniach 

organizowanych na terenie Gminy Dębowiec, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zapytał o plan prac związanych z budową kanalizacji w sołectwie Gumna 

oraz ustalenia z mieszkańcami osiedla tej miejscowości,  

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zapytał o termin zakończenia prac związanych z wykonaniem nakładki na ul. 

Wichrowej w Gumnach, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zapytał o sprawę bariery dźwiękochłonnej w sołectwie Gumna, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Dariusz Parchański – zapytał o remont ulicy Szkolnej w Dębowcu w kierunku miejscowości Ochaby, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

•  Waldemar Śniegoń – zapytał o możliwość poprawy jakości usług świadczonych przez NZOZ w 

Dębowcu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zapytał o wynajem wolnych pomieszczeń w budynku ośrodka zdrowia w 

Dębowcu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 



• Waldemar Śniegoń (Radny) – zgłosił przewrócony znak z nazwą miejscowości na wjeździe do Gminy 

Dębowiec od strony Gminy Hażlach, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – zapytał o szczegóły związane z 

najmem budynku ośrodka z aktualnym najemcą, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zgłosił przewrócony znak na ul. Wiejskiej w 

Iskrzyczynie, poprosił o interwencję w Powiatowym Zarządzie Dróg Publicznych w sprawie pielęgnacji 

drzew – jesionów na ul. Spółdzielczej w Dębowcu, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) 

• Waldemar Śniegoń  (Radny) - (Ad Vocem) – zaznaczył, że informacje o nagłych zdarzeniach typu awaria 

łącza telefonicznego powinna być zamieszczana w mediach społecznościowych aby uniknąć 

dezinformacji, 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zgłosił potrzebę pielęgnacji drzewostanu na ulicy Słonecznej w Dębowcu,  

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Tomasz Kubicius  - (Ad Vocem) – dodał, że z ww. ulicy korzystają zarówno piesi, rowerzyści jak również 

samochody dojeżdżające do obiektu restauracji, dlatego sprawą trzeba zająć się możliwie szybko, 

• Jan Golec (Radny) – zgłosił potrzebę umocnienia pobocza wzdłuż chodnika na ulicy Skoczowskiej w 

Dębowcu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

 

3. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębowcu w roku 2023 

W dyskusji wzięli udział: 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Jan Golec (Radny) – zapytał o szczegóły dot. środków - fundusz alimentacyjny, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Jan Golec (Radny) - (Ad Vocem) – zapytał o odpracowywanie długów alimentacyjnych przez dłużników 

w ramach prac społecznych, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – poprosił o szczegóły dot. wskazanego w sprawozdaniu 

ubóstwa oraz bezradności w sprawach opiekuńczo-wychowawczych i prowadzeniu gospodarstwa 

domowego, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej 

W dyskusji wzięli udział: 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Olga Mierzejewska-Buchalik (Radna) – zapytała o szczegóły dot. opieki nad dziećmi do lat 3 – żłobki, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zapytał o przyczynę spadku ilości korzystających ze świadczeń pieniężnych i 

niepieniężnych na przestrzeni lat, poprosił o szczegóły dot. realizowanej przez GOPS pomocy, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Waldemar Śniegoń (Radny)  (Ad Vocem) – zapytał o potrzeby realizowania opieki nad dziećmi do lat 3, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – poinformował, że wielokrotnie temat żłobka był poruszany 

w poprzedniej kadencji Rady, jednak analiza sytuacji wykazała, że nie ma na chwilę obecną tak dużej 

potrzeby tworzenia żłobka,  



• Jan Golec (Radny) – zapytał czy są plany rozbudowy przedszkola o żłobek, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Krzysztof Glajc (Radny) - (Ad Vocem) – potwierdził, że rodzice zapisują dzieci do żłobków w 

miejscowościach swojej pracy lub w drodze do pracy, niekoniecznie w miejscowości zamieszkania, 

• Tomasz Kubicius (Radny) - (Ad Vocem) – odniósł się do wypowiedzi poprzednika w sprawie dowożenia 

dziecka do żłobka w miejscu pracy, 

• Krzysztof Glajc (Radny) - (Ad Vocem) – poinformował, że przed utworzeniem żłobka w gminie 

musiałyby odbyć się szerokie konsultacje co do realnych potrzeb wśród mieszkańców gminy, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – poinformował, że temat potrzeby żłobka jest otwarty i 

powinien być poparty merytoryczną dyskusją w ramach prac Komisji Oświaty oraz Budżetu, 

• Tomasz Kubicius (Radny) - (Ad Vocem) – przekazał, że wyrażając opinie zawsze ma na uwadze dobro 

mieszkańców gminy Dębowiec jak i całej gminy oraz jej finansów, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o liczbę mieszkańców korzystających z 

porad poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Cieszynie, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Dorota Nogowczyk (Radna) - (Ad Vocem) – potwierdziła, że mieszkańcy gminy korzystają ze 

wspomnianej Poradni, 

• Jan Golec (Radny) – zapytał o możliwość zaadaptowania pomieszczeń w budynku ośrodka zdrowia na 

pomieszczenia dla żłobka, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023r. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wym. w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 

2023r. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zapytał o liczbę wolontariuszy zaangażowanych po stronie organizacji w 

realizację zadań publicznych, 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) 

 

7. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 2023r. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o liczbę osób korzystających z porad 

prawnych w ramach programu profilaktycznego, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) 

 



8. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Skoczowie o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Gmin Skoczów, Brenna, Dębowiec za rok 2023r. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Jan Golec (Radny) – poprosił o interwencję w PZDP w sprawie poprawy oznakowania przejścia dla 

pieszych (malowanie) na skrzyżowaniu w centrum miejscowości Dębowiec 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zwrócił uwagę na statystyki związane z liczbą zgłoszeń w poszczególnych 

sołectwach, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) 

• Krzysztof Glajc  (Radny) - (Ad Vocem) – zauważył, że na wysoką liczbę zdarzeń w miejscowości 

Ogrodzona składają się wszystkie zdarzenia na drodze szybkiego ruchu przebiegającej przez tą 

miejscowość, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) -  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na lata 

2024-2029 

W dyskusji wzięli udział: 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na lata 2024-

2029 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska,  Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024r. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

• Dariusz Parchański (Radny) – poprosił o szczegółowe informacje dot. wydatków: działu 600 transport i 

łączność na kwotę 1 mln złotych, dział 754 bezpieczeństwo publiczne kwota 21 tys. 600 zł oraz budowa 

kanalizacji na ul. Osiedlowej i Polnej w Dębowcu, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) 



• Dariusz Parchański (Radny) - (Ad Vocem) – poprosił o interwencję w PZDP w sprawie remontu bieżącego 

ul. Szkolnej w Dębowcu w kierunku miejscowości Ochaby, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Tomasz Kubicius (Radny) - poprosił o szczegółowe informacje dot. środków na zakup wyposażenia 

indywidualnego strażaków, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zapytał o budowę kanalizacji na ulicy Polnej w Dębowcu, czy będzie 

ingerowała w obecną nową nawierzchnię asfaltową, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia autopoprawki w projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska,  Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska,  Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

W dyskusji wzięli udział: 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

 



Głosowano w sprawie 

przyjęcie autopoprawki w projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska,  Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska,  Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Dębowiec 

W dyskusji wzięli udział: 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zapytał czy przystąpienie do prac nad sporządzeniem planu ogólnego będzie 

miało wpływ na możliwości podziału geodezyjnego terenów zgodnie z aktualnie obowiązującym planem 

zagospodarowania przestrzennego, 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – poprosił o przybliżenie terminów poszczególnych procedur, 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Dębowiec 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska,  Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Gminy Dębowiec 

W dyskusji wzięli udział: 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – wyraził aprobatę w temacie prac nad zmianą i aktualizacją statutu Gminy 

Dębowiec, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zapytał czy prace będą również dotyczyły zmian statutów sołectw, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – odpowiedział, że w pierwszej kolejności Rada będzie 

pracowała nad zmianą statutu gminy, kolejnym krokiem będą prace nad zmianami statutu poszczególnych 

sołectw, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – zaproponował aby w skład Komisji Statutowej wchodziło 

prezydium Rady: Karol Chwastek, Marek Iskrzycki, Grzegorz Cymorek, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zaproponował Radną Sonię Mojeścik-Soczewica 

(wyraziła zgodę), 

• Dariusz Parchański (Radny) – zaproponował Radnego Tomasza Kubiciusa (wyraził zgodę), 

• Waldemar Śniegoń – zgłosił swoją kandydaturę, 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

ustalenia 6-cio osobowego składu doraźnej Komisji Statutowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska,  Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

 



Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Gminy Dębowiec 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska,  Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

14. Sprawozdanie z działalności wójta 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

- odbyły się zebrania wiejskie we wszystkich sołectwach, 

- trwają prace przy modernizacji sali gimnastycznej w Dębowcu, 

- trwają kontrole wywozu nieczystości ścieków z nieruchomości, 

- trwa wykaszanie poboczy wzdłuż dróg gminnych i powiatowych, 

- wykonano chodnik dla pieszych wzdłuż ul. Wichrowej w Gumnach – fundusz sołecki, 

- podpisano umowę na budowę kanalizacji sanitarnej w Gumnach i Ogrodzonej, 

- podpisano umowę na najem lokalu w centrum Dębowca, 

- podpisano umowę na zmianę miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w zakresie 

odnawialnych źródeł energii i stacji demontażu pojazdów, 

- przeprowadzono postępowanie przetargowe na zabudowę zadaszenia boiska wielofunkcyjnego w 

Simoradzu i w Ogrodzonej, 

- trwa postępowanie przetargowe na modernizację drogi dojazdowej do gruntów rolnych, ul. Osiedlowa w 

Kostkowicach, 

• Jan Golec (Radny) – zapytał o szczegóły najmu pomieszczenia w centrum Dębowca, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

 

15. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 07 maja 2024r. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 07 maja 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 



Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska,  Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

16. Wolne wnioski i zakończenie sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – odczytał wniosek Radnego Dariusza Parchańskiego w 

sprawie podjęcia działań mających na celu przygotowanie wstępnej dokumentacji oraz przeprowadzenia 

analizy dotyczącej możliwości połączenia (komunikacyjnego) gminy Dębowiec z gminą Hażlach od ul. 

Żniwnej w Dębowcu oraz ul. Słonecznej w Rudniku, 

• Dariusz Parchański  - (Ad Vocem) – dodał uzasadnienie do wniosku, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) 

• Krzysztof Glajc (Radny) – poprosił o złożenie wniosku do PZDP w sprawie załatania dziury na ul. 

Kościelnej w Ogrodzonej, zwrócił uwagę na precyzyjne nazewnictwo w wypowiedziach, aby rozgraniczać 

kiedy mówi się o sołectwie Dębowiec a całej Gminie Dębowiec, 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zawnioskował o wyczyszczenie rowów na ul. Miodowej w Gumnach, 

poprosił w imieniu mieszkańców o zamieszczenie na stronie internetowej urzędu informacji o 

możliwościach pozyskania dofinansowania do przydomowych oczyszczalni ścieków ewentualnie 

informacji o perspektywach budowy kanalizacji na konkretnych terenach, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – zgodził się z przedmówcą, 

• Jan Golec (Radny) – poprosił o oświetlenie przejścia dla pieszych na ul. Skoczowskiej w Dębowcu oraz o 

montaż progu zwalniającego na ul. Łęgowej w Dębowcu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) 

• Jan Golec (Radny) - (Ad Vocem) – zapytał o powód negatywnej odpowiedzi PZDP w sprawie ww. 

oświetlenia przejścia dla pieszych, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) - (Ad Vocem) 

• Jan Golec (Radny) - (Ad Vocem) – zapytał czy gmina mogłaby wykonać oświetlenie przejścia dla 

pieszych z własnych środków, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) - (Ad Vocem) 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – przypomniał, że Gmina Dębowiec 

ma 2 przedstawicieli w Radzie Powiatu więc na ich ręce można również składać wnioski dot. np. dróg 

powiatowych, 

• Tomasz Kubicius (Radny) - (Ad Vocem) – poinformował, że świadomość mieszkańców Gminy Dębowiec 

w zakresie rozbudowy sieci kanalizacji jest wysoka i większość gospodarstw domowych niepodłączonych 

do sieci chciałoby się do niej podłączyć, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) - (Ad Vocem) 

• Jan Golec (Radny) - (Ad Vocem) – potwierdził, że mieszkańcy ul. Łęgowej w Dębowcu są bardzo 

zainteresowani podłączeniem do sieci kanalizacji sanitarnej, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) - (Ad Vocem) 

•  Waldemar Śniegoń (Radny) – zapytał o możliwość zrzucania ścieków odebranych od mieszkańców 

Gminy Dębowiec do gminnych oczyszczalni ścieków przez różne firmy zajmujące się wywozem ścieków, 

zaproponował zakup wozu asenizacyjnego przez gminę w celu świadczenia usług wywozu nieczystości, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) - (Ad Vocem) 

•  Waldemar Śniegoń (Radny) - (Ad Vocem) – zapytał czy były prowadzone rozmowy z Gminą Hażlach w 

temacie funkcjonowania zakładu komunalnego, zapytał czy żadna firma nie będzie miała możliwości 

zrzucania ścieków do gminnych oczyszczalni ścieków, 



• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

•  Waldemar Śniegoń (Radny) - (Ad Vocem) 

• Dariusz Parchański (Radny) – zapytał o przeznaczenie działki w centrum Dębowca za ośrodkiem zdrowia,  

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o datę i miejsce organizacji tegorocznych 

dożynek gminnych, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

•  Waldemar Śniegoń (Radny) – poinformował o funkcjonowaniu profilu w mediach społecznościowych 

„Nasza Gmina Dębowiec”, na którym można zamieszczać różne informacje z życia gminy, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) – zapytał Radnych o zdanie w sprawie organizacji Rajdu Śląska przez teren 

Gminy Dębowiec, 

• Jan Golec (Radny) – zapytał czy sprawa organizacji rajdu i jego trasy podlega konsultacjom z 

mieszkańcami, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – poinformował, że wniosek w sprawie organizacji rajdu 

wpłynął do Wójta Gminy jako zarządcy i to on ma głos decydujący, Wójt poprosił o opinię Rady, 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zgłosił wątpliwość co do słuszności przeprowadzenia głosowania w temacie 

decyzji o organizacji rajdu lub braku takiej zgody,  

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – podkreślił, że Rada miałaby wyrazić jedynie opinię w tym 

temacie, nie decyzję, 

• Olga Tomiczek (Radca Prawny) – potwierdziła, że nie ma podstaw aby Rada podejmowała decyzję w 

formie uchwały, jednak nie ma przeciwwskazań do wyrażenia opinii, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – zasugerował aby zdanie zabrali Sołtysi miejscowości, 

przez które miałby rajd przebiegać, 

• Piotr Burawa (Radny, Sołtys Simoradza) - (Ad Vocem) – poinformował, że przeciwników organizacji 

rajdu samochodowego jest więcej niż zwolenników, remonty dróg są kosztowne i wyczekiwane a 

samochody uczestniczące w rajdzie niszczą drogi i pobocza,  

• Piotr Gąsior (Sołtys Iskrzyczyna) – przekazał, że biorąc pod uwagę doświadczenia gmin sąsiednich w 

organizacji rajdów samochodowych, strat jest dużo więcej niż zysków, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – przypomniał, że w ubiegłej kadencji organizator rajdu był 

gościem na sesji Rady Gminy Dębowiec, nie przekonał Radnych do przeprowadzenia trasy rajdu przez 

teren Gminy Dębowiec, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – zapytał o korzyści finansowe dla Gminy wynikające z 

organizacji rajdu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Waldemar Śniegoń (Radny) - (Ad Vocem) – zasugerował aby trasa rajdu przebiegała przez sołectwo 

Dębowiec, 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zapytał wójta o zdanie na temat organizacji rajdu samochodowego na terenie 

Gminy Dębowiec, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – poinformował, że na obecną chwilę widzi więcej szkód niż 

korzyści wynikających z organizacji takiego rajdu, 

• Tomasz Kubicius (Radny) – dodał, że negatywne doświadczenia sięgają 10,15 lat wstecz, wiele się 

zmieniło, 

• Jan Golec (Radny) – oznajmił, że wiele osób życzyłoby sobie aby takie wydarzenie w Gminie miało 

miejsce, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) - (Ad Vocem) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – zgodził się ze zdaniem Wójta, przypomniał, że na rajd 

rangi europejskiej przyjeżdżają setki ludzi, przechodzą przez ogrodzenia, pastwiska, użytki rolne, które 

będą zdewastowane i zadeptane, jako przedstawiciel sołectwa Iskrzyczyn negatywnie opiniuje przebieg 

trasy przez sołectwo Iskrzyczyn, 



• Waldemar Śniegoń (Radny) - (Ad Vocem) – poinformował, że w razie szkód wypłacane są 

odszkodowania, straty można udokumentować i dochodzić wypłaty z ubezpieczenia, zasugerował 

przebieg trasy przez sołectwo Dębowiec, 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zgody na przeprowadzenie głosowania w sprawie wyrażenia 

opinii Rady na temat organizacji Rajdu Śląska na terenie Gminy Dębowiec 

ZA: 14 głosów, PRZECIW: 0 głosów, WSTRYMUJĘ SIĘ: 1 głos 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie pozytywnej opinii w sprawie wniosku o zorganizowanie Rajdu 

Śląska na terenie Gminy Dębowiec 

ZA: 4 głosy, PRZECIW: 10 głosów, WSTRYMUJĘ SIĘ: 1 głos 

 

Opinia Rady Gminy Dębowiec w sprawie organizacji Rajdu Śląska na terenie Gminy Dębowiec jest 

negatywna. 

 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – przypomniał o terminie składania oświadczeń majątkowych 

związanych z powołaniem na funkcję Radnego, poinformował, że na kolejnej sesji pojawią się projekty 

uchwał w sprawie diet dla Radnych oraz wynagrodzenia dla Wójta. 

 

Na tym posiedzenie Rady zakończono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Dębowiec 

 Grzegorz Cymorek 

Przygotowała: Aneta Kuszela 

 


